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Protokół Nr XXVI/2016 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 1 sierpnia 2016 r.  
 
 

Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 10.30. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójta Gminy, pan Edward 

Przytuła– Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska - Skarbnik Gminy, pan 
Bogusław Mrozowski – asystent Wójta jak listy obecności stanowiące załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XXVI/178/16 do Nr XXVI/182/16. Uchwały 

podjęto w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Radny nieobecny usprawiedliwiony – Marek Bargiel.  

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XXVI sesji Rady 

Gminy. Serdecznie powitał Radę Gminy, szefów gminy. Na podstawie listy 
obecności stwierdził wystarczające quorum do podejmowania uchwał. 
Obecnych jest 14 radnych. Odczytał proponowany porządek obrad. Sesja 

zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi względnie 

propozycje do porządku obrad.  

Pan Wójt Goździewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej w Olbierzowicach 
zabudowanej budynkiem po byłej szkole podstawowej po nowej wycenie 
rzeczoznawcy. Cała procedura idzie od początku. Szukamy ciągle kogoś kto by 

kupił od nas tę nieruchomość.  

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.  

Za: 14. Wniosek przeszedł. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że punkt ten wprowadzony zostanie 

jako pkt. 7 porządku obrad.  
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Innych uwag i propozycji nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. Za: 14. 
Porządek został przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na 

lata 2016 – 2030. 

5. Wyrażenie woli przystąpienia do „Opracowania Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Klimontowa”. 

6. Nabycie nieruchomości gruntowej w Klimontowie.  

7. Zbycie nieruchomości gruntowej w Olbierzowicach. 

8. Zakończenie sesji.  

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Posiedzenie Komisji Budżetowej i Komisji Rolnictwa 

było. W tych akurat komisjach są prawie wszyscy radni z innych komisji, a więc 

sprawy są znane. Gdyby coś było do dodania do tego co pani Skarbnik na 

komisjach mówiła to proszę bardzo?. Jeżeli nie to spytam Przewodniczących 

Komisji.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje zmiany w budżecie gminy i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Pani radna Krasowska,- Komisja Rolnicza pozytywnie opiniuje zmiany w 

budżecie gminy i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał, - Są pytania ?. Nie widzę. Przystępujemy do 

zatwierdzenia uchwały. Po odczytaniu tytułu poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
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Uchwała Nr XXVI/178/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. została 

podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, - Komisje orzekły, że nie mają zastrzeżeń do 

tych zmian.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 14, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXVI/179/16 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2016 – 2030 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poprosił pana Wójta Goździewskiego o wyjaśnienie 

sprawy.  

Pan Wójt Goździewski wyjaśnił, - Żeby dokonać w Klimontowie inwestycji, jakby 

dokończyć te które są musimy opracować Lokalny Plan Rewitalizacji. Wtedy 

skorzystamy z programu do finansującego. Jest to bodajże 85 %do 15 %. 

Niezbędny jest ten plan rewitalizacji. Wcześniej przegłosowaliście w załączniku 

inwestycyjnym wprowadzenie zadania – opracowanie Lokalnego Programu 

Rewitalizacji, na które dostaliśmy dofinasowanie. W tej chwili jest to ciąg dalszy 

tych działań. Myślę, że w ciągu dwóch miesięcy plan zostanie opracowany. Potem 

damy go na konsultacje. Będziecie mogli zawierać tam swoje uwagi i 

spostrzeżenia. Takie konsultacje muszą się odbyć i potem plan przyjąć, a 

następnie będziemy składać wnioski o dokończenie tej rewitalizacji na terenie 

Klimontowa. Trzeba te działania w Klimontowie dalej kontynuować, bo są takie 

głosy, że w Klimontowie obecna Rada nic nie robi.  

Pan radny Rębacz, - Dlatego bo jest już wszystko.  

Pan Wójt Goździewski, - Plan będzie robiony. Będziecie mogli brać czynny udział 

w tym. W skład zespołu, który będzie koordynował prace nad opracowaniem, 

planu będą powołane dwie osoby z Rady.  

Pan Przewodniczący Rady – Czy jest to wystarczające wyjaśnienie . Trak. Szczerze 

mówiąc nie dziwie się, że ktoś z radnych się odzywa, bo każdy ciągnie do siebie. 

Prawdą jest również to co tu pan Janek powiedział, że sporo było w ostatnim 
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czasie zrobione w Klimontowie, ale to nie znaczy że wszystko. Zawsze by się coś 

przydało i bardzo dobrze, że radni ciągną na swój teren, bo to na zaś a wybory też 

się zbliżają.  

Pani Skarbnik Sobolewska, - Chciałam tylko dodać, że na opracowanie tego 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Klimontowa, które było wprowadzane na 

ostatniej sesji, jest zabezpieczone w naszym budżecie 20 000 zł. Naszego wkładu 

jest tylko 2 000 zł, natomiast 18 000 zł pozyskano środków z zewnątrz. Jest to poz. 

43 załącznika „zadania inwestycyjne roczne”.  

Pan radny Ciach – Tak jak mówiło się o wykupywaniu działek pod inwestycje, żeby 

to było zabezpieczone. To jest nie tylko dla samego Klimontowa, ale dla całej 

gminy.  

Pani radna Hakamäki, - I dla mieszkańców gminy.  

Pan Przewodniczący Rady po odczytaniu tytułu projektu uchwały poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXVI/180/160 w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Klimontowa została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Krasowska,- Komisja Rolnicza pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXVI/181/160 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej została 

podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania odnośnie projektu uchwały.  

Nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Krasowska,- Komisja Rolnicza pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXVI/182/160 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej została 

podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Wójt Goździewski, poinformował - Na godz. 10.30 umówiła się ze mną 

delegacja ze Starostwa. Chcieli porozmawiać w sprawie przyszłości Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Klimontowie. Chciałbym, żebyśmy wysłuchali co nam 

proponują, na jakich warunkach i razem wspólnie przemyśleli i w przyszłości 

podjęli jakąś sensową decyzję. Ta sprawa również od lat krąży wokół nas. Również 

na dzisiaj zaprosiłem na godz. 11.00 firmę Foleko, która zajmuje się zamykaniem 

składowisk. Ma przyjechać firma, która wstępnie opracowała nam propozycje 

odnośnie zamknięcia wysypiska śmieci w Szymanowicach Dolnych. Też sprawa 

dosyć długo się ciągnie. Myślę, że też do przemyślenia jest ta sprawa. Firma od 

lat zajmuje się rekultywacją składowisk. Kilkaset składowisk na terenie kraju 

zamknęła. Ma dla nas ofertę i ją przedstawią zwłaszcza jakie koszty w różnych 

alternatywach. Chciałbym, żebyśmy to przemyśleli, a potem nawet już we 

własnym gronie jeszcze się nad tym zastanowić.  

Pan Przewodniczący Rady, - Sytuacja oświaty nie tylko na terenie gminy, ale w 

ogóle w całej Polsce jest bardzom trudna. Szczerze mówiąc to nie jest zależne od 

człowieka, od tych, którzy rządzą tą oświatą, tych, którzy prowadzą szkołę ale to 

wina systemu oświaty. A dokładniej trzeba powiedzieć, że reformy systemu. Od 

reformy systemu zaczęło się dziać to co się dzieje. To jest jedna sprawa. A druga 

sprawa to jest to, że brakuje dzieci. Na przykład w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych, którzy ubiegają się o jakieś przejęcie, nie wiem co, bo ja nie 

znam sprawy, to klasie pierwszej liceum nie ma ani jednej osoby z kandydatów. 

Drugiej klasy liceum nie ma. W technikum jedna klasa ma 14 osób, druga ma 5 
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osób więc jak może działać taka szkoła ?. Nie może działać. Starostwo troszeczkę 

za późno się bierze za temat, bo też musieliby podjąć jakąś uchwałę, a w takim 

przypadku jeszcze rok muszą prowadzić szkołę. I to przy takiej liczbie uczniów. To 

nie jest nasza szkoła, to jest szkoła Starostwa. Gdyby chodziło tylko o same 

budynki to jeszcze trzeba by się zastanowić i mieć pomysł na zagospodarowanie 

tego. Jeszcze trzeba wziąć pod uwagę to, że za niedługi czas jeżeli spełni PiS to co 

obiecuje, Gimnazjum zostanie zlikwidowane. Zostanie nam duży piękny budynek 

i piękna hala sportowa i to również trzeba wziąć pod uwagę. Rozumiem sytuację 

społeczną, podejście ludzkie, ale każdy też dba o swoje. Jeżeli będziemy dokładać 

pieniędzy do jakiejś szkoły …. . Ile pani Skarbnik dokładamy do podstawówki ? 

Pani Skarbnik Sobolewska, - Do oświaty dokładamy ok. 2 000 000 zł.  

Pan Przewodniczący Rady, - Naszej co musimy, bo to są zadania własne gminy. 

Jeżeli jeszcze będziemy dokładać to wtedy nie macie nic zrobione, a wybory się 

zbliżają.  

Pani Skarbnik Sobolewska, - My generujemy roczną różnicę miedzy dochodami 

a wydatkami bieżącymi w kwocie 2 000 000 zł. Około 1 000 000 zł rocznie mamy 

na zapłatę kredytów, natomiast 1 000 000 zł dokładamy jako wkład własny do 

inwestycji. W momencie kiedy przejmiemy szkołę w takim stanie jak jest to prosty 

rozrachunek. Wskaźniki nam nie wychodzą, budżet się nie domyka.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamkniecie sesji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 


